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Από το υπ’αριθ. 19 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 413 /98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 
2ου θέματος «Ανάκληση ή μη άδειας λειτουργίας 
και σφράγιση ή μη καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Αθανασίου Κυριακίδη». 

 
 
       Σήμερα  23 Νοεμβρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 19-11-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  15  μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Ι. Κουρουζίδης            ______ 
2. Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
3. Κ. Κόλβατζης Θ. Τέτος  
4. Κ. Βαφείδης Π. Καρασαββίδου  
5. Α. Δελαβερίδης Κ. Γκαβαϊσές  
6. Ε. Λελεκάκης Α. Μαρκούλης  
7. Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου  
8. Α. Καραντουμάνης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα Απόντες  Πάρεδροι 
9. Λ. Τάκης Β. Τσίλης  

10. Ε. Παναγιωτίδης Δ. Ζαμάνης Α. Χατζηγεωργίου 
11. Ο. Σιδηρόπουλος    Γ. Μπαλτζής 
12. Ε. Σοφιανίδης   Α. Καραγιοβάνης 
13. Γ. Χιονίδης    
14. M.  Αδαλόγλου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 

Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ. 408/98 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ. 412/98 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ευστ. Παναγιωτίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθμ.  416/98 προσήλθε ο κ. Κ. 
Κόλβατζης. 

15. Π.  Αγαθαγγελίδης 
   
   
   
   

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το   2ο  θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-6-98 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή 
Δημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής:  
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ. 1 του αρθ. 24 του Π.δ. 410/95 
(ΔΚΚ) η χορήγηση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων και 
επιχειρήσεων , οι όροι λειτουργίας των οποίων καθορίζονται από υγειονομικές 
διατάξεις, ανήκει στην αρμοδιότητα των Δήμων. 
 Η παρ. 2 του άρ. 25 του παραπάνω Π.Δ. ορίζει : "2. Οι διατάξεις του Π. Δ/τος 
180/1979 περί όρων λειτουργίας κατ/των πωλήσεως οινοπνευματωδών ποτών και 
κέντρων διασκεδάσεως όπως τροποποιήθηκε -συμπληρώθηκε μεταγενέστερα 
εξακολουθούν να ισχύουν. 
 Όπου στο ανωτέρω προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγησης, ή 
ανάκλησης, ή αφαίρεσης αδειών, ή σφράγισης των καταστημάτων αναφέρεται 
"Αστυνομική Αρχή" ή Αστυνομικός Διευθυντής ή Αρχηγός της Ελληνικής 
Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το 
οποίο λαμβάνει την σχετική απόφαση το αργότερο σε τριάντα (30) ημέρες από τότε 
που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες προϋποθέσεις. 
 Επίσης η παρ. 5 του αρθ. 6 και 7 της Α1β/8577/83 Υγειον. Διάταξης ορίζει : 
Θεωρείται ίδρυση νέου καταστήματος, ή εργαστηρίου, ή εργοστασίου  υγειονομικού 
ενδιαφέροντος και συνεπώς απαιτείται  νέα άδεια ίδρυσης και λειτουργίας τούτου η 
μεταφορά, ή επέκταση, ή αλλαγή, ή μεταβίβαση του, καθώς και η ουσιώδης 
τροποποίηση των υγειονομικών όρων λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις 
διαπιστώσεις  της αρμόδιας υγειονομικής υπηρεσίας , η γινομένη τροποποίηση είχε 
σαν συνέπεια τη βελτίωση των υγειονομικών συνθηκών λειτουργίας τούτου. 
 Με την αρ. 27/97 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής χορηγήθηκε στον 
Κυριακίδη Αθανάσιο του Κων/νου άδεια ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος 
οβελιστηρίου για περαστικούς πελάτες  για το κατάστημά του στη Βέροια και επί της  
οδού Εληάς αρ. 2. 
 Με το αρ.  1020/4841/14-α  έγγραφό του το Αστ. Τμήμα Βέροιας μας γνώρισε 
ότι στις 12-8-97 διαπιστώθηκε αλλαγή-επέκταση του καταστήματος με την 
τοποθέτηση στην στοά της οικοδομής, 7 σκαμπώ, 2 πάγκων και 1 τραπεζιού. 
 Με το αρ. πρωτ. 16682/17-9-97 έγγραφο του Δήμου μας ο παραπάνω κλήθηκε  
να επαναφέρει το κατάστημα στην προηγούμενη κατάσταση  και να το λειτουργήσει 
σύμφωνα με την χορηγηθείσα σ΄αυτόν άδεια. 
 Στις 1-10-97 ο προαναφερόμενος κατέθεσε υπόμνημα απόψεων στον Δήμο 
μας και του απεστάλει η με αρ. πρωτ. 18349/20-10-97 απάντηση στην οποία και του 
επισημάνθηκαν και πάλι οι συνέπειες παραβίασης των όρων της κατεχομένης αδείας 
(δηλ. ανάκληση αυτής και σφράγιση του καταστήματος). 
 Με το αρι. 1020/4841/16-α/28-4-98 έγγραφό του το Αστ. Τμήμα μας γνώρισε 
ότι στις 23-4-98 βεβαιώθηκε εκ νέου παράβαση των όρων της κατεχομένης αδείας 
από τον Κυριακίδη Αθανάσιο. 
 Με το αρ. πρωτ. 7937/7-5-98 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε για τελευταία 
φορά  ο παραπάνω να επαναφέρει το κατάστημά του στην προηγούμενη κατάσταση 
και να το λειτουργεί σύμφωνα με του όρους της  χορηγηθείσης αδείας . 
 Με το αρ. 1020/4841/17-β/25-5-98 έγγραφό του το Αστυν. Τμήμα μας 
γνωρίζει ότι στις 7-5-98 βεβαιώθηκε και πάλι παράβαση αλλαγής - επέκτασης στο 
ίδιο κατάστημα με τοποθέτηση 5 καθισμάτων-σκαμπώ  σε 4 πάγκους τραπέζια  και 
ενός μικρού τραπεζιού για εξυπηρέτηση καθημένων πελατών. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν΄αποφασίσει  για την ανάκληση ή μη της άδειας ίδρυσης - λειτουργίας του 



οβελιστηρίου για περαστικούς πελάτες του Κυριακίδη Αθανασίου που βρίσκεται 
στην οδό Εληάς αρ. 2 λόγω επέκτασης-αλλαγής. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος : Υπάρχουν καταγγελίες ότι το κατ/μα δεν λειτουργεί σύμφωνα με 
την άδειά του. Κλήθηκαν οι ιδιοκτήτες του και το 1997 και το 1998 να το 
λειτουργούν σύμφωνα με την άδειά του. Υπάρχουν αναφορές και από το Αστ. Τμήμα  
Βέροιας. 
 Πουλασουχίδης : Ως Δήμος σφάλλαμε και δημιουργήθηκε αυτό το θέμα. Το 
θέμα το χειρίστηκα ως αντιδήμαρχος και θυμάμαι ότι ο ενδιαφερόμενος ζήτησε άδεια 
οβελιστηρίου και τοποθέτηση σκαμπώ στον εξωτερικό ιδιωτικό χώρο, δεν εγκρίθηκε 
αυτή η τοποθέτηση παρά το νόμο. Συγκεκριμένα από το αρ.42 παρ. 7 του κανονισμού 
λειτουργίας κατ/των υγειονομικού ενδιαφέροντος προβλέπεται ότι σε κατ/μα 
αναψυκτήριο ή οβελιστήριο κλπ εφόσον υπάρχει περίσσιος  χώρος, πέρα των 
ανωτέρων που ορίζεται για κάθε περίπτωση , επιτρέπεται να τοποθετηθεί κατά μήκος 
του τοίχους πάγκος με τον ανάλογο, το πολύ μέχρι 10 μικρών καθισμάτων σκαμπώ 
για την εξυπηρέτηση των πελατών. Ο νόμος λεει επιτρέπεται και όχι δύναται να 
επιτραπεί. 
 Επομένως εφόσον υπήρχε τέτοιο αίτημα στην άδεια θα έπρεπε να δοθεί η 
άδεια με την τοποθέτηση των σκαμπώ. Ο αρμόδιος υπάλληλος του Δήμου είχε άλλη 
άποψη. Γνωρίζω ότι υπήρξαν και κάποιες αντιδράσεις από τους ενοίκους της 
οικοδομής, αυτές μέτρησαν περισσότερο από τον κανονισμό και δεν δόθηκε η άδεια. 
Από εκεί δημιουργήθηκε το θέμα. 
 Υπάρχει στο φάκελλο συνεχόμενο αίτημα του ενδιαφερομένου να του δοθεί 
συμπληρωματική άδεια. Δεν δόθηκε με το σκεπτικό ότι θα πρέπει να εκδοθεί 
καινούργια άδεια. Δεν το βλέπω σε καμία διάταξη αυτό. Αν εκδοθεί καινούργια άδεια 
θα πρέπει να πάει στους ενοίκους να πάρει την έγκριση τους πράγμα απίθανο. 
 Σ΄αυτή την υπόθεση έχουν εμπλακεί και δικαστικώς η εκκλησία που είναι ο 
ιδιοκτήτης του χώρου και των ενοίκων στα οποία έχω την αίσθηση ότι και η  
εκκλησία και ο ιδιοκτήτης του καταστήματος δικαιώθηκαν. 
 Προτείνω το θέμα να παραπεμφθεί στον δικηγόρο του Δήμου για να 
γνωμοδοτήσει και μετά να πάρουμε απόφαση. 
 Χιονίδης : Συμφωνώ με τον κ. Πουλασουχίδη διότι είναι περιπλεγμένη η 
υπόθεση. Ας αναβληθεί 15 ημέρες. 
 Δήμαρχος : Αυτό το θέμα έχει ταλανίσει σε πολλές συνεδριάσεις τη Δ.Ε. Αν 
θέλουμε να το βάλουμε σε σωστή βάση, αλλά να την καθορίσουμε από τώρα, είναι 
αυτή που πρότεινε ο κ. Πουλασουχίδης. Πρώτον η αναβολή. Δεύτερον, γνωμοδότηση 
του δικηγόρου αν δικαιούται  η Δ.Ε. να τροποποιήσει την άδεια ή αποτελεί πρόταση 
έκδοσης νέας άδειας. Εάν γνωμοδοτήσει για την τροπ/ση τότε το θέμα θα έρθει στη 
Δ.Ε.  Εάν η Δ.Ε. εμμείνει στην μη τροπ/ση των όρων άδειας, θα επανέλθει οίκοθεν 
στο Δ.Σ. Εάν τροπ/σει την άδεια τότε κλείνει το θέμα αυτοδίκαια και δεν χρειάζεται 
να έρθει. 
 Πουλασουχίδης : Το πρώτο θέμα που θα πρέπει να δει ο νομικός σύμβουλος 
είναι αν μπορεί η Δ.Ε. να στερήσει το δικαίωμα που προβλέπεται από το νόμο. 
 Πρόεδρος : Με το συγκεκριμένο ερώτημα θα πάει. 
 Δήμαρχος : Μην το βάζετε έτσι γιατί στην περίπτωση κατ/ματος (Μπότζου) 
δίπλα στην εκκλησία του Χριστού εδόθει άδεια με πολύ συγκεκριμένους όρους. Ας 
μην αμφισβητήσουμε τη δυνατότητα της Δ.Ε. να καθορίζει κάποιους όρους. Νομίζω 
ότι είναι αλλού το ζήτημα. 
 Χιονίδης : Ο νομικός σύμβουλος θα πρέπει να αποφανθεί και για το 2ο θέμα. 
Για να μην ταλαιπωρούμε τον ιδιοκτήτη. 



 Πρόεδρος : Θα αποφανθεί και για τα δύο. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-6-98 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 
2.- Την πρόταση του συμβούλου κ. Κ. Πουλασουχίδη. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του   2ου  θέματος «Ανάκληση ή μη άδειας 
λειτουργίας και σφράγιση ή μη καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος του 
Αθανασίου Κυριακίδη» προκειμένου να σταλεί το θέμα για να γνωμοδοτήσει ο 
δικηγόρος του Δήμου εάν δικαιούται η Δημαρχιακή Επιτροπή να τροποποιήσει την 
άδεια του παραπάνω καταστήματος ή αποτελεί πρόταση έκδοσης νέας άδειας. 
 Σε περίπτωση που ο δικηγόρος του Δήμου γνωμοδοτήσει για την 
τροποποίηση των όρων της άδειας τότε το θέμα θα παραπεμφθεί στην Δημαρχιακή 
Επιτροπή, άλλως θα επανέλθει το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     413/ 1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Βαφείδης Ε. Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 

 Ε. Λελεκάκης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Α. Καραντουμάνης   

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ     
     
     

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-12-98 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


